
 

 
Verklaring Voorzitter Stuurgroep A2 Maastricht:  
inzet buitenlandse werknemers voor A2 Maastricht 
 
Als voorzitter van de Stuurgroep A2 Maastricht wil ik de expertcommissie 
bedanken voor haar werk en haar aanbevelingen.  
 
Het was geen aangename morgen, die zaterdag 5 oktober. Berichten in de 
krant confronteerden ons met problemen over de inzet van buitenlandse 
werknemers bij A2 Maastricht. Uiteraard zijn wij toen geschrokken. Want 
uitbuiting van arbeiders is het laatste wat wij willen in ons project. We 
hebben direct onze verantwoordelijkheid genomen door deze 
expertcommissie aan te stellen en in alle vrijheid haar analyse te laten 
maken. 
 
Nu hun verslag er is, zien wij dat er vraagtekens te stellen zijn bij de 
toepassing van de CAO Bouw.  Alhoewel wij in deze problematiek, zoals het 
verslag duidelijk maakt, geen contractuele verantwoordelijkheid hebben, 
hebben wij als stuurgroep stevig aangedrongen op een oplossing. Ook stelt 
het verslag dat er geen sprake is van uitbuiting bij A2 Maastricht.  
 
Met veel rapporten is het zo dat ze in een lade verdwijnen en er uiteindelijk 
niets gebeurt.  Dat doen wij niet. Binnen onze mogelijkheden hebben we de 
aanbevelingen ter harte genomen en hebben we op oplossingen 
aangedrongen.  
 
Wij constateren dat Avenue2 stappen neemt op basis van de aanbevelingen 
en zich hierin constructief opstelt. Avenue2 zal hier zo dadelijk meer 
toelichting over geven. 
 
Hiermee doen wij in het project wat binnen onze mogelijkheden ligt. Het 
rapport toont duidelijk aan dat het een veel complexer probleem is. Laten 
we het debat dat het projectniveau overstijgt op het juiste niveau voeren. 
Landelijk, Europees en bij de sociale partners. 
 
Samen moeten we als opdrachtgever en opdrachtnemer nu de schouders 
zetten onder de sterke aanbevelingen van de expertcommissie en de 
verdere voortgang het project.  
 


